
Jo	vaig	estudiar	a	l’institut	Julio	Antonio	
	

NOM	I	COGNOMS:	Maria	Piñol	Barceló	

CURSOS	EN	QUÈ	VAS	ESTUDIAR	A	L’INSTITUT	JULIO	ANTONIO:		

Del	curs	2006/2007	fins	al	2009/2010.	

QUINS	ESTUDIS	VAS	CURSAR-HI?:	Educació	Secundària	Obligatòria.	

DE	QUINS	PROFESSORS-RES	GUARDES	ESPECIAL	RECORD?	PER	QUÈ?	

Magda	Castellví	–	Ella	va	estar	molt	orgullosa	de	mi,	amb	l’entrega	d’un	
poema	virtual	de	Bécquer,	del	qual	vaig	fer-ne	el	disseny	de	la	caràtula	del	
cd	i	la	capsa	d’aquest.	Jo	recordo	estar	molt	contenta	que	sabés	apreciar	
les	meves	qualitats	artístiques	en	una	assignatura	teòrica	i	volgués	
quedar-se	una	còpia	del	meu	treball.	

Carles	Bibiloni	–	Jo	era	molt	moguda	i	un	dia	en	començar	la	classe,	encara	
no	estava	per	la	lliçó	perquè	estava	girada	cap	enrere,	agenollada	sobre	la	
cadira.	El	professor	va	venir	i	em	va	pegar	al	cul	amb	el	llibre	de	
matemàtiques	perquè	estigués	atenta.	Em	vaig	quedar	molt	sobtada	en	
aquell	moment,	però	ara	ho	recordo	amb	molta	gràcia,	ja	que	sé	que	no	
devia	ser	fàcil	en	alguns	moments	demanar	la	meva	atenció.	

Miquel	Miró	–	És	un	d’aquells	professors	que	mentre	els	tens	donant	
classe,	no	et	fan	massa	el	pes	però	saps	que	quan	acabis,	els	recordaràs.	
Sé	que	em	tenia	afecte,	per	aquest	motiu	recordo	que	a	vegades	em	
burxava	més	del	compte	tant	amb	la	teoria	de	classe,	com	en	la	meva	
poca	alçada	en	aquells	cursos.	

QUIN	RECORD	GUARDES	DE	LA	TEVA	ESTADA	AL	CENTRE?	El	que	guardo	
amb	més	nostàlgia	del	centre	són	les	diades	de	Sant	Jordi.	M’agradava	
molt	aquest	dia	en	el	qual	tot	el	centre	col·laborava	duent	a	terme	
activitats	i	fèiem	una	volta	conjunta	pel	poble.	Es	desprenia	felicitat	entre	
els	companys	i	una	relació	propera	amb	els	professors	fora	de	les	aules.	

	



POTS	EXPLICAR	ALGUNA	ANÈCDOTA	O	FET	SIGNIFICATIU	QUE	ES	VA	
DONAR	DURANT	LA	TEVA	ESTADA	AL	CENTRE?		

Tinc	marcat	a	la	pell,	literalment,	un	fet	que	va	passar	el	primer	any	d’ESO.	
Crec	que	estàvem	cursant	una	assignatura	de	tecnologia	o	plàstica,	i	
treballàvem	tallant	materials.	Jo	estava	tallant	una	ampolla	de	plàstic	de	
detergent	amb	un	cúter.	Costava	de	tallar	i	tenia	l’ampolla	agafada	en	
mala	posició.	Amb	això,	que	vaig	fer	més	força	del	compte	i	vaig	
sobrepassar	tot	l’envàs	fins	a	arribar	a	la	meva	pell	i	fer-me	un	petit	tall	
que	sempre	em	quedarà	marcat.	Recordo	fins	i	tot	que	va	ser	el	dia	5	de	
desembre	del	2006,	l’aniversari	d’una	amiga.	

DE	QUÈ	ET	VA	SERVIR	ESTUDIAR	A	L’INSTITUT	JULIO	ANTONIO?	Vaig	
adonar-me	un	cop	vaig	haver	de	deixar-lo	per	fer	el	batxillerat	artístic	a	
Reus,	que	és	tota	una	comoditat	tenir	l’institut	al	poble,	a	prop	de	casa	i	
on	et	trobes	els	amics	de	sempre	cada	dia.	També	pel	que	fa	al	
professorat,	hi	ha	una	relació	més	propera,	i	això	facilita	la	coneixença	i	
que	sàpiguen	quin	tipus	d’alumne	és	cadascú.		

A	QUÈ	ET	DEDIQUES	A	L’ACTUALITAT?	Estic	cursant	el	Treball	Final	de	
Grau	universitari	en	disseny	gràfic	a	Barcelona.	

	

Fotografia	de	la	meva	època	d’estudiant	i	una	d’actual:	


